



الرقم : ١٥٩٢/٤.١/٩/٨
التاريخ : 2021/9/22
الموافق ١٤ / صفر / 1443

تعميم Circular

رقم (١٥٦) No

Honorable Members of the ASE

السادة/أعضاء بورصة عمان المحترمين

Good Greetings,,,

تحية طيبة وبعد،،،

Referring to the letter of PEARL- SANITARY PAPER CONVERTING Company dated 16/9/2021 regarding the change on the Company's name from "PEARL- SANITARY PAPER CONVERTING" to "NOOR ASSETS MANAGEMENT AND LEASING CO. ", as well as changing it's symbol from PERL to NOOR.

أشير إلى كتاب شركة اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي المؤرخ في 2021/09/16، بخصوص تغيير اسم الشركة من "اللؤلؤة لصناعة الورق الصحي" إلى "النور للتأجير وإدارة العقارات"، وتغيير الرمز الحرفي من PERL إلى NOOR.

Kindly note that the Company's full name, short name (Arabic & English) and the company's symbol will be changed in the ASE's records within (OTC) market, to be as below. Noting that the ASE will change the sector of the company from the "Paper and Cardboard Industries" to "Real Estate" sector due to change in its objectives in the article of association and memorandum of association, as of Thursday 7/10/2021, to be as the following :

أرجو إعلامكم بأن الاسم الكامل والمختصر باللغتين العربية والإنجليزية والرمز الحرفي لشركة النور للتأجير وإدارة العقارات في سجلات بورصة عمان ضمن سوق الأوراق المالية غير المدرجة، سيصبحان على النحو المبين أدناه، كما سيتم تغيير التصنيف القطاعي للشركة من قطاع "صناعات الورق والكرتون" إلى قطاع "العقارات" في ضوء تغيير غاياتها في عقد التأسيس والنظام الأساسي، وذلك اعتباراً من صباح يوم الخميس الموافق 2021/10/7.

النور للتأجير وإدارة العقارات	الاسم الكامل باللغة العربية
النور	الاسم المختصر باللغة العربية
NOOR ASSETS MANAGEMENT AND LEASING CO.	English Full Name
NOOR	English Short Name
NOOR	الرمز الحرفي Symbol

Noting that the Company's Code (141081) علماً بأن الرمز الرقمي (141081) سيبقى كما هو دون تعديل.
will remain the same without any change.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،


مازن نجيب الوثائفي / المدير التنفيذي
Mazen Najib Wathaifi/ Chief Executive Officer

CC:- Jordan Securities Commission
- Securities Depository Center.
- Dperations Department.

* نسخة:- هيئة الأوراق المالية.
- مركز إيداع الأوراق المالية.
- دائرة العمليات.